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Zápis č. 9/2023 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 11.10.2023 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Kmoníček, J. Lejsek, V. Nidrle, L. Ott, 

F. Pluhař, L. Ruprich, J. Vik 
Omluveni:  
Příští zasedání:  22.11.2023 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
Opravy minulého zápisu: 
- druhá odrážka bodu 4 (Krajské mládežnické výběry v sezóně 2023-24) je správně takto – 

trenéry krajských reprezentací budou v kategorii dívek ročník 2009 a mladší P. Kovalíček, 
P. Milfortová, v kategorii chlapců ročník 2009 a mladší J. Lejsek, O. Kodym a A. Holubec, 

- úkol „Zjistit informace, sestavit článek …“ má správně číslo 4/08/2023, nikoliv 3/08/2023. 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Zhodnoceni II. tříd dospělých 
3. Příprava I. třídy dospělých, spolupráce s Pardubickým KVS v kategorii mužů 
4. Zpráva DK KVS o plnění povinné péče o mládež 
5. Členská základna KVS v sezóně 2022-2023 
6. Činnost úseku mládeže KVS 
7. Různé 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.11.). 
Práce probíhají, uskutečnila se celokrajská schůzka k problematice PR, další budou 
pořádány v rámci jednotlivých okresů. Aktuální stav dokumentu bude členům výboru do 
konce týdne rozeslán a také vystaven na webu. 
Úkol trvá. 

• 2/07/2023 – Získat písemný souhlas s vystavením přednášky ze školení trenérů (F. Pluhař, 
11.10.). 
Formulář odeslán k podpisu V. Zachovi, zatím bez odpovědi. 
Úkol trvá, nový termín 22.11. 

• 1/08/2023 – Zjistit u J. Popelky potřebu podpory ze strany našeho KVS (J. Lejsek, 30.9.). 
Telefonicky zjištěn stav, v letošním roce se soutěž neuskuteční. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 2/08/2023 – Projednat s A. Holubcem pokračování trenérských seminářů (F. Pluhař, 20.9.). 
Projednáno, semináře budou pokračovat. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/08/2023 – Oslovit vedení krajské AŠSK s nabídkou zajištění rozhodčích v krajských 
(eventuálně okresních) kolech a s nabídkou zprostředkování hal či venkovních kurtů (V. 
Nidrle, 30.9.). 
V. Nidrle jednal s předsedou krajské asociace panem Skučkem. Výsledkem je zajištění 
rozhodčích na okresní kolo středoškolského volejbalu dívek 11.10. v Nové Pace (Kučera 
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a Nidrle), na krajské kolo stejné soutěže 31.10. v Nové Pace (Smolík a Nidrle) a na soutěž 
chlapců 1.11. v Jičíně (Smolík, Nidrle). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 4/08/2023 – Zjistit informace, sestavit článek a vystavit na webových stránkách informaci 
o úmrtí S. Řepíkové (J. Vik, V. Nidrle, 15.9.). 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2023 – do 5.12.:  
11. Přehled udělených vyznamenání v rámci KVS (med. O. Koutského, čestný člen KVS) 

a návrhy na ocenění v rámci ČVS. 

ad 2 – Zhodnoceni II. tříd dospělých 
Druhé třídy (tři pětičlenné skupiny žen, jedna pětičlenná skupina mužů) byly dohrány s tím, že 
v kategorii žen jsou odloženy čtyři dvojzápasy, v kategorii mužů potom jeden dvojzápas (ve 
čtvrtek 28.9. byl svátek, v pátek měly školy většinou ředitelské volno a rodiny odjížděly na 
prodloužený víkend). Snahou je, aby bylo odehráváno během zimy a nečekalo se až na jaro. 
Záležitost startu družstva bez platné soupisky bude řešena formou herních důsledků v souladu 
se SŘV. 

ad 3 – Příprava I. třídy dospělých, spolupráce s Pardubickým KVS v kategorii mužů 
První třída žen byla 7.10. bez problémů zahájena, všechny výsledky nahlášeny, všechny 
zápisy nahrány.  
První třída mužů v rámci soutěže Pardubického kraje začne až 21.10., protože v soutěži je jen 
osm družstev, a to hned zápasem našich dvou zástupců Slavia – Červený Kostelec. Vše 
probíhá plně pod kontrolou pardubické STK (J. Motl), na domácí zápasy našich družstev 
delegujeme rozhodčí. 

ad 4 – Zpráva DK KVS o plnění povinné péče o mládež 
Kontrola zatím probíhá v režii STK. Většinou je plněno, v několika případech jen nebylo 
uvedeno v přihláškách, někde uvedeno plnění formou účasti v minivolejbalových okresních 
soutěží. Do konce měsíce budou vzneseny dotazy na OVS, po telefonu konzultovány 
nejasnosti a potom bude v případě potřeby předáno DK. 

ad 5 – Členská základna KVS v sezóně 2022-2023 
Tabulka je přílohou tohoto zápisu. 

ad 6 – Činnost úseku mládeže KVS 
Činnost úseku mládeže zahrnuje mj. následující aktivity: 
- Byly zahájeny všechny mládežnické soutěže (i ve spolupráci s Pardubickým KVS), 
- proběhly první srazy obou KCM, 
- proběhl první sraz dívek – Benjamínků, sraz chlapců se uskuteční 17.11., 
- za účasti asi 25 hráček a hráčů se uskutečnil první přípravný sraz na Středoevropské 

studentské hry, nicméně minulý týden bylo oznámeno, že se hry ruší – neformálně 
upozorníme krajský úřad, že nám už vznikly náklady, nicméně je pokryjeme z našeho 
rozpočtu. 
Úkol 1/09/2023:  Informovat krajský úřad, že náklady vzniklé v souvislosti 

s přípravou na Středoevropské studentské hry pokryjeme 
z našeho rozpočtu. 

Termín: 25.10.2023 
Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 
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ad 7 – Různé 
V. Nidrle: 

- krajský úřad informoval o zrušení akce v Banské Bystrici (Středoevropské studentské hry), 
zrušena tedy byla již naplánovaná příprava družstva, 

- došla smlouva od ČVS o finančním příspěvku za výběr za členské příspěvky (147 186,95 
Kč), výbor KVS souhlasí, administraci provede V. Nidrle, v souvislosti s tím musí 
J. Kmoníček do 31.10. zaslat do Prahy informaci, jak budou přidělené prostředky využity, 
Úkol 2/09/2023:  Zaslat do Prahy informaci u způsobu využití přidělených 

finančních prostředků. 
Termín: 31.10.2023 
Odpovídá/odpovídají: J. Kmoníček 

- dne 20.9. proběhla videoporada předsedy ČVS s předsedy KVS:  
o informace o rozpočtu NSA 2024 (navržena částka 6,9 miliardy jako 2023),  
o provoz a údržba 2023 již nebude vyhlašována, naopak vyhlášena Investiční výzva 

region – blíže stránky NSA,  
o o pořádání českého poháru dospělých má zájem Pražský KVS,  
o projednána problematika registrací (nevyhovující fotografie),  
o pozitivní reakce krajů na e-zápis – některé kraje zavedly jako povinnost, my 

připravíme informaci o této možnosti a dáme ji k dispozici jako volbu,  
Úkol 3/09/2023: Připravit informaci pro družstva o možnosti využití 

elektronického zápisu a o funkčních možnostech 
aplikace. 

Termín:   30.11.2023 
Odpovídá/odpovídají: J. Vik 

o pozitivně hodnoceno zajištění přenosů z olympijských kvalifikací mužů a žen na 
VOLEJ TV, 

- dne 29.9. se v hotelu Olympik uskutečnilo setkání jubilantů, z našeho kraje obdržel V. Židů 
titul „Čestný člen ČVS“, dále byli pozváni L. Bárta, V. Nidrle a E. Škoda, 

- TJ Dřevěnice oslaví dne 21.10.2033 sto let od založení. V. Nidrle předá jménem KVS 
pamětní plaketu, 

- byly zahájeny práce na nové verzi VIS, probíhá shromažďování funkčních požadavků, 
bude vypsáno výběrové řízení na řešitele. 

V. Anděl: 
- Informoval, že: 

o Pardubický KVS nedeleguje rozhodčí na soutěže U16, 
o má problémy s množstvím předelegací, zatím je zvládá,  
o zatím nepředpokládá nutnost pořádání semináře rozhodčích, nejsou žádné změny 

pravidel, 
o možná nám přibude rozhodčí druhé třídy z Českých Budějovic, který v Hradci Králové 

studuje na lékařské fakultě. 

J. Kmoníček: 
- Platby mládežnických týmů do soutěží hraných turnajovým způsobem doporučuje v příští 

sezoně realizovat přímo na náš účet (bez použití VISu). Záležitost bude řešena do vydání 
rozpisu soutěží pro příští ročník, koncem této sezóny se pokusíme vyvolat jednání 
o záležitosti s Pardubickým KVS. 

 
 
Zapsal: J. Vik. 


